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Beste lezers, 
 
Het nieuwe jaar is begonnen met goede voornemens en een debat over de toekomst. De 
discussie over het visiedocument Krachtig Verbonden gaf nog geen vuurwerk. Duidelijkheid 
over het draagvlak voor ´wat´ het College wil bereiken zal pas komen in de raadsvergadering 
van februari. Lees hier over onze insteek. 
 
En verder: wie wil er naar ons digitaal café komen? 
 
Recreatieparken  
 
Eerst iets over de kadernota recreatief verblijf die ook aan de orde was in de raad van januari. 
De nota gaat over grote recreatieparken in de gmeente. We hebben daarbij twee 
amendementen ingediend, één om duurzaamheid te bevorderen en de ander om groei van 
het aantal verblijfstoeristen aan de kust af te remmen. Beide echter zonder resultaat. 
 
In lijn met de Zeeuwse Kustvisie is het voorstel dat bedrijven bij een ‘kwaliteitslag’ met 15% 
mogen groeien qua aantal eenheden. Aangezien de trend is om steeds grotere eenheden te 
bouwen, voor 20 mensen of meer, zou dit een toename van het aantal gasten kunnen 
betekenen van 60% of meer. Dit willen we voorkomen. Omdat we reëel genoeg zijn dat we als 
GroenLinks verdere groei niet helemaal kunnen tegenhouden, kwamen we met een 
compromis-voorstel: beperk de groei tot maximaal 15% van de capaciteit in personen.  
Volgens de wethouder hebben we als gemeente daarvoor het juridisch instrument niet. Dit 
ontlokte ons de opmerking dat we dat dan moeten ontwikkelen! Maar dat vond geen 
weerklank. Zo werd het amendement louter een symbolisch signaal. We waren de enige die 
dit signaal wilden afgeven en waren dus alleen in onze stem. 
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Krachtig Verbonden  
 
De bespreking van het visiedocument Krachtig Verbonden in de BOB structuur liep in eerste 
instantie helemaal mis. Bij de Beeldvormende vergadering werden zoveel vragen gesteld dat 
er tussentijds een extra vergadering van het presidium werd ingelast. Onze analyse dat in het 
visiedocument wel erg veel geschreven was over de voorgenomen wijze van uitvoering van 
de visie, en dat het dus logisch was dat er een zeer detaillistische discussie ontstond, werd 
gedeeld. Daarom is besloten het debat te beperken tot ‘wat’ de gemeente wil bereiken in de 
komende jaren. In de Oordeelvormende vergadering van 28 januari was er dan ook sprake van 
een overzichtelijk debat en werden de verschillende meningen van de partijen zichtbaar. In 
de Besluitvormende vergadering op 25 februari zullen de amendementen worden besproken 
en zal er over de visie worden gestemd.  
 
Enkele punten die we inbrachten in de Raad. 
 
Algemeen vinden we dat de aandacht vooral moet uitgaan naar het verbeteren van de relatie 
tussen Burger en Bestuur in Sluis. Dat vinden we onvoldoende terug in de visie. Daarnaast 
laten we ons leiden door het motto: Diversiteit in Balans.  Diversiteit en balans op vele 
gebieden: in economische activiteiten, het welzijn van onze inwoners en het toerisme. In de 
energietansitie, in klimaatadaptatie, in de noodzakelijke transitie in de landbouw.  
Ons pleidooi om het parkeren voor vaste inwoners van Sluis gratis te maken kun je 
beschouwen als het zoeken naar een balans in lusten en lasten. 
 

 
 
In het kader van een betere relatie tussen bestuur en burger pleiten we voor een grotere rol 
van de gemeente in de energietransitie, zodat de miljoenen winst die gemaakt worden bij de 
exploitatie van zonneparken naar de inwoners van Sluis stromen in plaats van naar grote 
internationale beleggers. Dit zou allerlei vormen kunnen aannemen, zoals coöperaties, een 
maatschappelijke onderneming of een publiek-private samenwerking. Zo’n soort 
samenwerking kan, volgens ons, ook de weg vrij maken om de honderden recreatiewoningen 
langs de kust te betrekken bij het opwekken van zonne-energie. Een van de onderwerpen 
waar we een amendement voor zullen schrijven.   
Op een eerdere vraag hierover van GroenLinks gaf het College het antwoord dat ze hier geen 
voorstander van zijn. “We laten het liever over aan de markt.” Niet verrassend voor een rechts 
conservatief bestuur natuurlijk. Hoe groot schat jij de ‘succeskans’ in? 
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Onze voornemens  
 
Tot slot iets over onze goede voornemens. Inmiddels bestaat GroenLinks Sluis uit een kern van 
vijf mensen die maandelijks spreken over de te volgen (politieke-) strategie. Het voornaamste 
thema vormt nu het werken aan een verkiezingslijst. Zal het ons weer lukken om tien 
kandidaten voor de lijst te vinden die in december (over 9 maanden) moet worden 
geregistreerd? En vinden we genoeg kandidaten die op een verkiesbare plaats willen staan en 
een paar kandidaten voor ondersteuning van de fractie? 
 
In deze pandemische tijd kunnen we jullie niet uitnodigen voor een club-bijeenkomst, maar 
wel kunnen we een digitale ontmoeting organiseren. We denken aan komende maart, maar 
niemand van ons heeft ervaring met de organisatie van een digitaal café waar we hopen zo’n 
twintigtal gasten te mogen ontvangen. Graag horen we dan ook tips van jullie. Welk technisch 
platform is het meest geschikt (Teams) en welke onderwerpen moeten we serveren? 
 
Voed ons met ideeën en laat ons weten of we op jouw belangstelling kunnen rekenen. Bij 
voldoende animo kunnen we er wat moois van maken. Ook dat is ons voornemen. 
 
 
Namens GroenLinks Sluis, 
Jack Puyenbroek  
 
  
 
 
 

Indien u onze Niewsbrieven niet langer wenst te ontvangen, of juist meer informatie wilt:  
mail naar Sluis@Groenlinks.nl 


